
Protokół Nr XVII/2012                                                                                                                     

z XVII Sesji Rady Gminy Dygowo                                                                                           

odbytej dnia 11 maja 2012 roku 

 

Otwarcia obrad XVII sesji Rady Gminy Dygowo o godz. 14
00

 dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Jerzy Leszczyński, który przywitał Radnych, Wójta, Panią Skarbnik, Panią 

Sekretarz, Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy, Sołtysów oraz zaproszonych 

gości, wśród których byli przedstawiciele koła łowickiego „Świt” oraz przedstawiciel 

Okręgowego Związku Łowickiego. 

Przedstawiciele Koła Łowieckiego Świt – podziękowali Straży Gminnej w Dygowie za 

podejmowanie działań mających na celu walkę z kłusownikami, oraz pilnowanie czystości w 

lasach na terenie Gminy Dygowo. Straż Gminna została odznaczona odznaczeniem 

„zasłużony dla łowiectwa ziemi koszalińskiej”. 

Komendant Straży Gminnej – podziękował za wyróżnienie. „Nasze działania nie były 

nigdy prowadzone i ukierunkowane na poklask, miło że dostrzeżona została nasza praca. 

Mam nadzieję że nasza współpraca nadal będzie przebiegała tak dobrze”. 

P. Przewodniczący – podziękował również za tak udaną współpracę pomiędzy 

przedstawicielami Koła Łowickiego a Strażą Gminną. 

Na 15 – stu radnych na Sesji obecnych było 12 – stu radnych i 21 – tu zaproszonych gości 

(listy obecności stanowią załącznik do protokołu). Sesja jest prawomocna do podejmowania 

uchwał. 

Protokół z ostatniej  XVI sesji Rady Gminy Dygowo dostępny był w biurze Rady Gminy i 

jest do wglądu na dzisiejszej sesji. 

Rada nie wniosła uwag i protokół przyjęła – jednogłośnie. 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zaproszeniami na Sesję. 

Wójt – zaproponował aby do projektu uchwały Nr XVII/115/12 dotyczącej zmiany studium 

dodany został punkt dotyczący obrębu Dygowo, przez co uchwała zostałaby poszerzona. 

Porządek obrad z zaproponowaną przez Wójta zmianą Rada przyjęła – jednogłośnie,  

Porządek  przedstawia się następująco: 

 

 

 

 

 



Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.                                                                                                                          

2. Zgłaszanie interpelacji.                                                                                                                 

3. Informacja z działalności Wójta.                                                                                                

4. Przedłożenie informacji:                                                                                                           

a) Sprawozdanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dygowie z 

wykonania budżetu i działalności jednostki w okresie 1 stycznia – 31 grudnia 2011 roku.   

b) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Dygowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2011”.                                                                                                              

c) Ocena zasobów pomocy społecznej.                                                                                          

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego, 

2. udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego,  

3. przystąpienia do realizacji zadania pn. ,,Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na 

terenie gmin zrzeszonych w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty”, 

4. zmiany w budżecie gminy na 2012 rok, 

5. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dygowo na lata 2012-2021,  

6. zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, 

7. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Dygowo w obrębach Łykowo, Skoczów, 

Czernin, Dębogard i Dygowo 

8. zmian w uchwale Nr XVI/105/12 Rady Gminy Dygowo z dnia 12 marca 2012 roku w 

sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Dygowo,  

9. zbycia nieruchomości, 

10. zbycia nieruchomości, 

11. zbycia nieruchomości, 

12. zbycia nieruchomości, 

13. wydzierżawienia nieruchomości. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                                   

7. Wolne wnioski.                                                                                                                      

8. Zakończenie obrad. 

Ad 2. Zgłaszanie interpelacji.                                                                                                               

Radna Helena Rudzis – Gruchała – kiedy nastąpi rozpoczęcie prac na świetlicy w 

Czerninie? 

Radny A. Wasiewski – poprawa stanu technicznego drogi dojazdowej do masarni we 

Wrzosowie , oraz oświetlenie tej drogi. 

Radny R.  Jaruzel – czy wiadomo już coś na temat naprawy spalonej wieżyczki na mokradle 

Pyszka? 



Radny P. Krysztofiak – ograniczenie na drodze za kościołem we Wrzosowie min. dwa progi 

powinny tam powstać. 

Radna J. Pankiewicz – zanieczyszczony rów przy drodze powiatowej we Wrzosowie. 

Ad 3. Informacja z działalności Wójta.                                                                                       
(stanowi załącznik do protokołu)             

Ad 4. Przedłożenie informacji:                                                                                                            

a) Sprawozdanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dygowie z 

wykonania budżetu i działalności jednostki w okresie 1 stycznia – 31 grudnia 2011 roku.    

P. Przewodniczący – wszyscy radni otrzymali te sprawozdania czy są jakieś pytania do tego 

sprawozdania? 

Radni nie mieli żadnych pytań do tego sprawozdania. 

b) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Dygowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2011”. 

Radny A. Wasiewski – kto jest autorem tego sprawozdania? Jest to bardzo krótkie 

sprawozdanie? 

Kierownik GOPS– jest to bardzo krótkie sprawozdanie, ponieważ nie mamy w budżecie 

pieniędzy na zlecanie takich zadań organizacjom pozarządowym,  my tylko współpracujemy 

z tymi organizacjami, nie zlecamy im zadań dlatego sprawozdanie to jest takie krótkie. 

c) Ocena zasobów pomocy społecznej.                                                                                           

P. Przewodniczący – jest to sprawozdanie które jest po raz pierwszy składane Radzie Gminy, 

wynika ze zmiany ustawy o pomocy społecznej, ocena ta ma stanowić dla nas źródło danych 

do konstruowania budżetu w zakresie potrzeb związanych z pomocą społeczną. Ocena ta 

została sporządzona zgodnie z oprogramowaniem rządowym. Czy są pytania do tego 

sprawozdania? 

Radni nie mieli żadnych pytań do tego sprawozdania. 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego 

Opinia komisji finansów – pozytywna 

Wójt – uchwała ta dotyczy, zgodnie z obietnicą Starosty, powrotu do dokończenia budowy 

chodnika na ul. Barcińskiej w Dygowie, są to środki które musimy zabezpieczyć na ten cel. 

Radny A. Wasiewski – w którym momencie będzie się kończył ten chodnik? oraz kiedy 

rozpoczęłyby się prace? 



Wójt – chodnik będzie do końca ul. Barcińskiej, a rozpoczęcie tych prac mamy nadzieję że 

nastąpi niezwłocznie myślę, że jeszcze w tym roku. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – czyli my jako gmina jesteśmy przygotowani i czekamy tylko 

na uruchomienie środków przez Powiat? 

Wójt – tak i właśnie dlatego teraz podejmujemy tą uchwałę, żeby po decyzji powiatu nie 

tracić czasu tylko od razu przystępować do prac. 

Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                                                                

przeciw – 0                                                                                                                                       

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie  

2) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego,  

Opinia komisji finansów – pozytywna 

Wójt – uchwała ta dotyczy pomocy finansowej dla Zarządu Dróg Wojewódzkich, w związku 

z budową chodników przy drodze Wojewódzkiej, prace te już są na ukończeniu. 

Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                                                                

przeciw – 0                                                                                                                                       

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie  

3) przystąpienia do realizacji zadania pn. ,,Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na 

terenie gmin zrzeszonych w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty”, 

Opinia komisji finansów – pozytywna 

Wójt – uchwała ta dotyczy przystąpienia do projektu w trakcie jego realizacji, jest to projekt 

który umożliwia pozyskanie sprzętu komputerowego dla gospodarstw domowych oraz dla 

jednostek gminnych min. świetlice wiejskie, biblioteki. 

Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                                                                

przeciw – 0                                                                                                                                       

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie  

 



4) zmiany w budżecie gminy na 2012 rok, 

Opinia komisji finansów – pozytywna 

Wójt – jest to dość obszerna uchwała, udało się pozyskać podatek od nieruchomości za 

wiatraki na 2012 rok, podziękował  P. Przewodniczącemu, ponieważ z racji pełnienia swojej 

funkcji w starostwie zwrócił uwagę na dokument, który spłynął od wykonawców dotyczący 

zakończenia inwestycji i oddanie jej do użytkowania, było to w ostatnich dniach grudnia 2011 

roku i dlatego za 2012 rok mamy już podatek od wiatraków. Stąd te zmiany na zadania 

inwestycyjne. Środki te dają nam pewne bezpieczeństwo finansowe. Inwestycje te 

szczegółowo były omawiane na komisjach, ale jeśli są pytania to jesteśmy z Panią Skarbnik 

do dyspozycji.   

P. Przewodniczący – środki te dają nam bezpieczeństwo finansowe, oraz większa 

możliwości realizacji zadań zgłaszanych przez mieszkańców.  

Radna H. Rudzis - Gruchała – kwota w wysokości ponad 2 mln zł cieszy bardzo, ale jestem 

trochę zaniepokojona, bo co by było gdyby Pan Przewodniczący nie wyłapał tego w 

Powiecie, czy wtedy nie udałoby się nam pozyskać tych środków? w którym momencie 

powstaje obowiązek podatkowy? 

P. Przewodniczący – firmy które budują wiatraki to szczególne przypadki, prawo budowlane 

dokładnie mówi, że gdy inwestycja jest zakończona i firma składa dokumenty o użytkowanie, 

to do tego momentu powinna płacić podatki. W momencie zgłoszenia uznać należy że 

inwestycja jest już gotowa i od kolejnego roku firma powinna płacić podatek gminie. 

Wójt – do nas informacja o zakończeniu inwestycji również trafia tylko kilka dni później, 

dlatego mogliśmy to zrobić wcześniej, nie ma tu żadnej przypadkowości, nie wiedzieliśmy że 

inwestycja zostanie zakończona jeszcze w 2011 roku, mieliśmy pismo z sierpnia, w którym 

firma informowała, że nie wyrobi się ze zrealizowaniem inwestycji do końca 2011 roku, ale 

na szczęcie się udało i dzięki temu mamy teraz te środki. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – podziękowała Wójtowi za pozyskane środki, oraz zwróciła 

uwagę na to abyśmy przestrzegali takich spraw również w przyszłości. 

P. Skarbnik – decyzja takie wpływają również do nas, wiec nie byłoby żadnej obawy, że coś 

zostałoby przeoczone.  

Radna H. Rudzis – Gruchała – zwracam uwagę na to żebyśmy pilnowali inwestora, żeby 

firmy nie przeciągały tych terminów, w których powinny oddawać do użytkowania swoje 

obiekty. 

Wójt – właśnie tego pilnujemy 

Radny P. Krysztofiak – zał. Nr 7 dotyczący budowy świetlicy w Pustarach i Czerninie są 

tam różne wartości ale tańsze jest wybudowanie nowej świetlicy w Pustarach niż remont 

starej w Czerninie, czy można dostać zestawienie dokumentów dotyczące tych inwestycji? 

Jest duża różnica pomiędzy budową a przebudową. 



Wójt – można wszystko wyburzyć, ale budynki w Czerninie czy Jazach są połączone z 

budynkami mieszkańców więc wyburzenie byłoby raczej niemożliwe, co do procedury to 

może je oczywiście prześledzić komisja rewizyjna wszystkie dokumenty potrzebne są 

umieszczone na stronie internetowej, procedury odbywały się zgodnie z prawem.  

Radny J. Rozwód – czy możemy przyjąć zasadę, że w miejscowościach w których 

funkcjonują szkoły nie budujemy świetlic, a środki  te przeznaczamy na funkcjonowanie tej 

świetlicy w ramach szkoły. 

Radny P. Krysztofiak – Dygowo i Czernin mimo szkół mają świetlice tylko Wrzosowo nie 

ma świetlicy. 

Wójt – świetlica we Wrzosowie będzie w remizie tak samo jak jest w Dygowie, byłoby 

przesadą budowa nowego obiektu we Wrzosowie teraz może kiedyś w przyszłości. We 

Wrzosowie zostanie uruchomiona od Września świetlica w szkole. 

Radna J. Pankiewicz – dla mnie jest to niezrozumiałe skoro w Pustarach budowa świetlicy 

kosztuje 470 tys. zł, to dlaczego nie dołożyć do Dygowa kilkunastu tysięcy i też wybudować 

nowy obiekt? 

Wójt – są to zupełnie inne powierzchnie, inne kubatury budynków, są inne specyfikacje 

trzeba porównać obiekty one są różne dlatego te koszty też są różne. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – nie należy patrzeć tylko na kwoty trzeba spojrzeć na to, że są 

to zupełnie różne budynki, świetlica w Pustarach będzie małą świetlicą, można byłoby się 

zastanowić nad ewentualną ceną 1m2. 

Radny R. Jaruzel – przebudowa skrzyżowana drogi gminnej i powiatowej w Skoczewie, czy 

nie lepiej  byłoby robiąc projekt na przebudowę skrzyżowania  zrobić na przebudowę drogi? 

Wójt – jak zrobimy projekt na całą drogę to trzeba byłoby go wykonać, ale w samym 

Wrzosowie mamy ważniejsze drogi do zrobienia i dlatego tu jest propozycja tylko 

przebudowy skrzyżowania.  

Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                                                                

przeciw – 0                                                                                                                                       

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie  

5) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dygowo na lata 2012-2021,  

Opinia komisji finansów – pozytywna 

Radna H. Rudzis – Gruchała – jaki mamy obecnie wskaźnik zadłużenia? 

P. Skarbnik – obecnie jest to 31% 



Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                                                                

przeciw – 0                                                                                                                                       

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie  

6) zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, 

Opinia komisji finansów  - pozytywna 

Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                                                                

przeciw – 0                                                                                                                                       

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie                                                                                                   

Przerwa 10 min. 

7) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Dygowo w obrębach Łykowo, Skoczów, 

Czernin, Dębogard i Dygowo 

Wójt – uchwała ta dotyczy 4 terenów naszej gminy.                                                                   

– obręb Łykowo jest to teren, na którym zmiana przeznaczenia terenu wiąże się z budową 

elektrowni wiatrowych, w związku z tym że 3 wiatraki z terenu gminy Karlino wchodzą ze 

strefą oddziaływania na naszą gminę, wiatraki stoją na terenie gminy Karlino, ale strefa 

oddziaływania zachodzi na nasz teren. Przy okazji budowy tej fermy wiatrowej 

zaproponowałem aby postawić dodatkowa 2 wiatraki na terenie naszej gminy. Dla nas jest to 

trochę wykorzystanie okazji. Nie ma tu jeszcze dokładnie określonej lokalizacji, dokładna 

lokalizacja elektrowni będzie dopiero przy uchwalaniu planu zagospodarowania 

przestrzennego,                                                                                                                             

– obręb Czernin mamy tu propozycję firmy „ENEA” aby rozszerzyć już istniejącą farmę 

wiatrową o kilka sztuk, ponieważ trochę brakuje im mocy, przy tej istniejącej, ponadto z 

Czernina są również wnioski mieszkańców o budowę na tych terenach elektrowni 

wiatrowych, liczba elektrowni na terenie zaznaczonym na załączniku do uchwały to 

maksymalnie 5 wiatraków, a może mniej, nie kolejna farma ale dostawienie kilku wiatraków, 

dzięki czemu możemy dużo uzyskać w ramach tzw. Pakietu.                                                                                   

– obręb Czernin kolejny obszar zaznaczony na załączniku do uchwały to teren, który zostałby 

przeznaczony na budownictwo mieszkaniowe. Jest dużo wniosków właścicieli tych gruntów, 

którzy wnioskują o zmianę przeznaczenia tych terenów pod budownictwo mieszkaniowe, 

zmiana taka umożliwiłaby rozwój miejscowości.                                                                                

– obręb Dygowo na wniosek urbanisty jest okazja, żeby za jedną procedurą dołączyć tereny 

zaznaczone na kolejnym załączniku do uchwały są to tereny, które chcemy uporządkować są 

to tylko trzy działki: dwie z przeznaczenia przemysł i usługi zmiana na zabudowę 

mieszkaniową, która de facto taka jest a jedna działka to teren hydroforni i zmiana jest na 

wniosek MWiK. 



Radna H. Rudzis – Gruchała – czy będą konsultacje społeczne w związku ze zmianą 

dotyczącą elektrowni wiatrowych? 

Wójt – wszystkie szczegółowe konsultacje społeczne wymagane prawem będą prowadzone,  

obecna uchwała określa nam tylko, że na tym obszarze będziemy tworzyć plan, a jaki będzie  

to Państwo będziecie uchwalać, po wcześniejszym wyłożeniu tego planu do wglądu przez 

mieszkańców. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – teren na budownictwo mieszkaniowe w Czerninie obejmuje 

tylko prawą część od drogi powiatowej nr PO 277Z a co z lewą stroną drogi? 

Wójt – pas wzdłuż drogi po jej obu stronach jest już teraz aktualnie w studium przeznaczony 

pod budownictwo mieszkaniowe. Nie wiemy czy wszystkie tereny tu zaznaczone w planie 

będą przeznaczone pod budownictwo, ponieważ na niektórych terenach występują dobre 

klasy ziemi rolnej a to już wymaga zgody ministerstwa. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – uważam, że możemy skrzywdzić rolników, którzy użytkują 

teren typowo rolniczy i gdy będą chcieli kupić działki typowo rolne ich wyceny mogą być 

wysokie w związku ze zmianą ich przeznaczenia na budownictwo mieszkaniowe. Mamy tu 

obszar pomiędzy drogą powiatową PO 268Z a drogą gminną oznaczoną nr działki 356, który 

jest własnością A.N.R i jest wykorzystywany typowo rolniczo, wiemy że A.N.R. dąży do 

sprzedaży tych gruntów, jeśli zmienimy teraz przeznaczenie tej działki to będzie miało to 

duży wpływ na jej wycenę. 

P. Przewodniczący – uchwała ta jest dopiero przystąpieniem do zmian nie uchwalamy tu dziś 

konkretnych zmian, a dopiero gdy konkretne zmiany czyli np. uchwalenie planu, lub zmiana 

studium  zostałyby uchwalone, wtedy inne organy mogłyby się na to powoływać przy 

określaniu wartości. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – uważam że mamy tu dużo niewiadomych aby podjąć 

decyzję, nie wiemy jaka to jest klasa gleby, już na tym etapie A.N.R może przyjąć to jako 

zmiany studium i określić wyższą wartość działek sprzedawanych rolnikom. 

Wójt – w chwili obecnej nie zmieniamy już przeznaczenia, na zaświadczeniu o przeznaczeniu 

działki wydanym dla A.N.R. będzie informacja, że działka ma przeznaczenie rolne. To 

Państwo będziecie decydować czy cały ten obszar wejdzie do „mieszkaniówki”, ja 

zaproponowałem cały obszar, żeby spełnić oczekiwania większej liczby mieszkańców. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – ta uchwała uważam, że nie jest uchwałą którą musimy już 

podejmować, jest to uchwała która ma istotny wpływ na miejscowość Czernin, należałoby 

wszystko dokładnie sprawdzić. Czy nie moglibyśmy z całego obszaru wykluczyć niektóre 

tereny? 

P. Przewodniczący – jest to projekt który powinna zaopiniować komisja rolnictwa i 

gospodarki komunalnej. 

Radny  J. Rozwód – część terenów które są atrakcyjne a są własnością A.N.R na pewno nie 

zostanie wystawiona przez A.N.R na sprzedaż teraz. 



Wójt – jeśli teraz wyłączymy ten teren pomiędzy drogą powiatową PO 268Z a drogą gminną  

oznaczoną nr działki 356, to następną procedurę będziemy musieli prowadzić tylko dla tego 

terenu i za nią będziemy musieli sami płacić. Jest to wykorzystanie okazji na pozyskanie 

środków zewnętrznych dzięki, którym moglibyśmy przygotować dla tego terenu zmianę 

studium a jest to dość kosztowna procedura, ponadto mieszkańcy sami wnioskowali o 

możliwość rozbudowy miejscowości dlatego zaznaczyliśmy obszar większy, który stanowiłby 

pewną całość z trzech stron zabezpieczoną infrastrukturą drogową. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – nie mamy wiedzy jakie są tu grunty a cześć terenu są to 

grunty rolne 3 klasy, których zabudowa możliwa jest za zgodą ministerstwa. 

Wójt – ministerstwo patrzy na całe obszary rolne, gdzie występują dobre gleby rolne czyli 3 i 

2 klasa na obszarach kilkudziesięciu hektarowych.  

P. Przewodniczący – ogłosił 10 min. przerwy 

Opinia Komisji Rolnictwa i Gosp. Komunalnej - pozytywna 

Radna H. Rudzis – Gruchała – zgłosiła wniosek formalny o zmniejszenie terenu dla którego 

ma być zmienione studium o obszar pomiędzy drogą powiatową PO 268Z a drogą gminną 

oznaczoną nr działki 356, tak aby ten teren został wyłączony ze zmiany, uważa ona, że jest to 

teren w przeważającej części dobrej klasy rolnej i wykorzystywany rolniczo. Teren który 

pozostał jest wystarczająco duży aby rozwijać tereny zabudowy dla miejscowości Czernin. 

Głosowanie nad projektem zmiany załącznika do uchwały  (zmniejszenie terenu zmiany 

studium i wyłączenie obszaru wnioskowanego przez Panią Radną H. Rudzis – Gruchała) 

Głosowanie: 

Za – 9                                                                                                                                       

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 3 

Poprawka została wprowadzona -  większością głosów. 

Głosowanie nad projektem uchwały ze zmienionym załącznikiem 

Za – 10                                                                                                                                       

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 2 

Uchwała podjęta – większością głosów. 

8) zmian w uchwale Nr XVI/105/12 Rady Gminy Dygowo z dnia 12 marca 2012 roku w 

sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Dygowo,  

Opinia Komisji Rolnictwa i gospodarki komunalnej – pozytywna 



P. Przewodniczący – dotyczy to zmiany i doprecyzowania zapisów uchwały w punktach 

dotyczących wskazania gospodarstwa z którym jest podpisane porozumienie dotyczące opieki 

czasowej nad zwierzętami i środków przeznaczonych przez budżet gminy na realizację 

programu. 

Głosowanie: 

Za – 12                                                                                                                                      

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie 

9) zbycia nieruchomości, 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna 

Wójt – jest to dokończenie sprzedaży związanej z niedoszłym domem kultury, dotyczy 

działki za obiektem po uporządkowaniu i zakończeniu spraw geodezyjnych możemy 

dysponować teraz całym terenem. 

Głosowanie: 

Za – 12                                                                                                                                       

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie 

10)  zbycia nieruchomości, 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna  

Wójt – jest to działka byłej hydroforni w Stojkowie, została podzielona na trzy działki, które 

mają przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową i będziemy chcieli je sprzedać w przetargu. 

Głosowanie: 

Za – 12                                                                                                                                       

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie 

11)  zbycia nieruchomości 

Opinia Komisji Finansów - pozytywna 



Wójt – dotyczy to drogi, która nie istnieje w terenie, prowadzi do granicy naszej gminy i w 

chwili obecnej stanowi pole uprawne, zostanie zbyta na rzecz właściciela sąsiedniej działki i 

scalona w jedną całość. Porządkujemy te sprawy. 

Radna H. Rudzi – Gruchała – czyli droga ta nie służy już żadnym innym rolnikom? 

Wójt – dokładnie tak 

Głosowanie: 

Za – 12                                                                                                                                       

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie 

12)  zbycia nieruchomości 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna 

Wójt – podobna sytuacja do uchwały poprzedniej również jest to kawałek niepotrzebnej nam 

drogi. 

Głosowanie: 

Za – 12                                                                                                                                       

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie 

13)  wydzierżawienia nieruchomości 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna 

Wójt – jest to teren ogródków za remizą w Dygowie, upłynął już okres 3letniej dzierżawy i 

teraz konieczna jest uchwała Rady Gminy. 

Głosowanie: 

Za – 12                                                                                                                                       

Przeciw – 0                                                                                                                              

Wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie 

 

 



Ad. 6 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                                    

Wójt – Czernin świetlica – prace remontowe rozpoczną się już w ciągu najbliższych dni,              

- Droga do masarni we Wrzosowie - Państwo Antkiewicz dostali od nas informacje, że 

częściowy remont tej drogi wkrótce się rozpocznie, przy okazji remontu rozwiązane zostaną 

sprawy związane z oświetleniem drogi, dodatkowo ostatnio poruszana została sprawa 

obiektów będących w złym stanie technicznym, a znajdujących się w sąsiedztwie drogi, 

A.N.R jako właściciel już dostała stosowne zalecenia,                                                                                  

- Wieża widokowa w miejscowości Pyszka – my mamy ten teren w użyczeniu, właścicielem 

jest ZMiGDP mija okres związany z umową unijną więc ZMiGDP może przekazać to Gminie 

Dygowo, ale w tej kwestii rozmowy jeszcze są prowadzone, dach  zostanie naprawiony.                                                                                                                  

- sprawa ograniczenia na drodze we Wrzosowie – przemyślimy sprawę tych dwóch progów     

- rów we Wrzosowie – zostanie przekazane do Powiatu. 

Ad. 7 Wolne wnioski 

Radna H. Rudzis – Gruchała – w imieniu Pani Renaty Kownackiej podziękowała za zakup 

laptopa dla jej syna, oraz za szybkie jego przekazanie jeszcze przed wyjazdem na turnus 

rehabilitacyjny. 

Radny A. Wasiewski – zaproponował aby na kolejnych obradach zakupić wodę dla 

uczestników sesji,                                                                                                                          

- czy nie powinniśmy zabezpieczyć 250 tys. zł na IV ligę dla piłkarzy 

Wójt – proszę nie rozpowiadać, że mamy dodatkowe pieniądze, musimy się spotkać i 

porozmawiać z zarządem klubu, który powinien się tym teraz zająć w sposób profesjonalny. 

Wójt – zaprosił na zbliżające się imprezy: min. wyścigi smoczych łodzi, sprzątanie Parsęty, 

dzień dziecka, oraz imprezę pod nazwą Polska Biega. 

P. Przewodniczący – zaproponował radnym wspólny spływ kajakowy – termin do 

uzgodnienia. 

 

Na tym porządek obrad XVII Sesji Rady Gminy został wyczerpany i 

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 17:30 zakończył jej obrady.  

 

Protokołował 

 


